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ESBORRANY DE L’ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DE L’AJUNTAMENT PLE DE DIA 

25 DE NOVEMBRE DE 2013 

 

Núm. Sessió 13 /2013 

 

 

DATA........: 25 de novembre de 2013 

 

CARÀCTER....: ordinària  

 

COMENÇA.....: A les 20.05 hores.  

 

ACABA.......: A les 20.58 hores. 

 

LLOC........: Sala de Sessions de la Casa de la Vila 

 

ASSISTENTS..:  

 

President:  Antoni Reus Darder   

 

Tinents de Batle:  

  Beatriz Gamundí Molina 

 Antonia Perelló Llull   

 Joan Monjo Estelrich  

  Martí Joan Fornés Cerdó  

Eugenio Garrido Vivas 

   

Regidors:    

  Angela Perelló Matas  

 Guillermo Perelló Gil  

Martí Àngel Torres Valls  

  Rocio Romero Galera  

  Maria del Carmen Rosselló Roig  

   Juan Quetglas Gaya   

  Ana Maria Rodríguez Arbona 

  Juana Ana Llull Molinas  

  Jaime Malbertí Mandilego 

Luisa Mª Morales Pérez  

  Andrés Aulet Riera  

 

   

Actua com a secretari: Jaume Adrover Canaves, secretari  accidental de la corporació. 

 

A la Vila de Santa Margalida, el dia 25 de novembre de dos mil tretze, quan són les 20.05 hores, es 

reuneixen a la Sala de Sessions de la Casa Consistorial els regidors a dalt anotats, a fi de dur a terme 

una sessió ordinària del Ple de l’Ajuntament, sota la presidència del batle, Sr. Antoni Reus Darder i 

assistits per la interventora Sra. Margalida Quetglas Ferragut i pel secretari accidental de la corporació, 

el Sr. Jaume Adrover Canaves, que dóna fe de l’acte. 

 



 2 

Una vegada comprovat que hi ha el quòrum suficient per a la constitució vàlida del Ple, el Sr. Batle 

declara oberta la sessió i es passen a debatre els punts de l’ordre del dia següents: 

 

PART RESOLUTÒRIA 

ORDRE DEL DIA 

 

1.- PRESA DE POSSESSIÓ DE LA REGIDORA SRA. LUISA Mª MORALES PÉREZ PEL 

PARTIT CAN PICAFORT UNIT (CPU). 

 

Seguidament, per part de l’infrascrit es dóna compte als reunits de la credencial expedida pel President de 

la Junta Electoral Central, a nom de la candidata electa per aquest municipi, Sra. Luisa María Morales 

Pérez, candidata presentada pel Grup Municipal Can Picafort Unit (CPU). 

A continuació convidà el Sr. President a  la anomenada regidora a exposar en aquest acte si l’afectava 

alguna causa d’incompatibilitat sobrevinguda amb posterioritat a la seva proclamació, manifestant la 

regidora electa que no li afectava cap causa. 

Pel Secretari, es donà compte de que la candidata electa, en compliment de la legislació vigent, ha 

presentat declaració d’activitats i bens patrimonials. 

Tot seguit, de conformitat amb el que disposa l’article 108.8 de la Llei Orgànica de Règim Electoral 

General, per la candidata electa es va procedir a formular en sentit afirmatiu, promesa d’acatar la 

Constitució,  conforme a la pregunta establerta en l'article 1º del RD 707/79, la qual va realitzar el Sr. 

President, prenent tot seguit possessió del càrrec la meritada regidora,  Sra. María Luisa Maía Morales 

Pérez. 

 

2.- EXAMEN I APROVACIÓ DE L’ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DE 

L’AJUNTAMENT PLE DE DIA 30 DE SETEMBRE DE 2013. 

 

Conformement amb el disposat a l’article 91 del Reglament d’organització, funcionament i règim 

jurídic de les entitats locals, el Sr. Batle demana si qualque membre dels assistents ha de formular cap 

observació a l’esborrany de l’acta de la sessió ordinària de l’Ajuntament Ple de dia 30 de setembre de 

2013 i que s’ha repartit oportunament amb la convocatòria. 

 

La portaveu Beatriz Gamundi (CPU) comenta que en el comentari referent a la guarderia de Can 

Picafort, va dir que per part de l’Institut de Primera Infància no s’enviarien a les guarderies els PT i els 

logopedes per atendre als nins amb necessitats educatives especials. 

 

Passat a votació i no havent-hi formulat cap altra observació, s’aprova per unanimitat dels assistents 

l’acta abans esmentada amb la rectificació de la regidora Sra. Gamundí. 

 

 

3.- EXAMEN I APROVACIÓ PROPOSTA DE LA BATLIA SOBRE PRÒRROGA DEL 

CONVENI D’ENCOMANDA DE GESTIÓ ENTRE L’AJUNTAMENT I EL CONSELL DE 

MALLORCA PER A LA GESTIÓ DE LA RECOLLIDA SELECTIVA DE LES FRACCIONS 

DE PAPER-CARTRÓ, VIDRE I ENVASOS LLEUGERS FINS A 30 DE MAIG DE 2016. 

 

Es presenta la proposta de la Batlia de dia 8 de novembre de 2013, la qual diu: 

 

“Vist que el 25 de maig de 2012 es va signar el Conveni d’encomanda de gestió entre l’Ajuntament de 

Santa Margalida i el Consell de Mallorca per a la gestió de la recollida selectiva de les fraccions de 

paper-cartró, vidre i envasos lleugers. 
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Vist que la durada inicial de l’esmentat conveni és fins a 30 de maig de 2014. 

 

Vist que el pacte 5è de l’esmentat conveni preveu la possibilitat de pròrroga expressa d’ambdues parts 

per períodes bianuals, que s’haurà de comunicar dos mesos abans de la seva finalització, propos a 

l’ajuntament ple l’adopció dels següents acords: 

 

Primer.- Aprovar la pròrroga del conveni d’encomanda de gestió entre l’Ajuntament i el Consell de 

Mallorca per a la gestió de la recollida selectiva de les fraccions de paper-cartró, vidre i envasos 

lleugers fins a 30 de maig de 2016, segons l’addenda que s’annexa. 

 

Segon.- Comunicar el present acord a la Direcció Insular de Residus del Consell de Mallorca, per al 

seu coneixement i als efectes oportuns. 

 

Tercer.- Facultar al Sr. Batle per la signatura de la present addenda.” 

 

INTERVENCIONS: 

 

Pren la paraula el Batle dient que fa referència a l’encomana de gestió per la qual el Consell es fa 

càrrec de la recollida dels iglús. Aquesta encomana acabava el 30 de maig de 2014, i es proposa 

prorrogar la mateixa fins al 30 de maig de 2016. 

 

VOTACIÓ: 

 

Els reunits, prèvia deliberació, vist el dictamen de la Comissió Informativa, per unanimitat acorden 

aprovar la proposta d’acord abans descrita amb els acords que hi són proposats. 

 

 

4.- EXAMEN I APROVACIÓ PROPOSTA D’APROVACIÓ INICIAL DE L’ORDENANÇA 

REGULADORA DEL PREU PÚBLIC PER LA PRESTACIÓ DEL SERVEI D’UTILITZACIÓ 

D’ELEMENTS DE MOBILIARI MUNICIPAL. 

 

Es presenta la proposta de la regidora de Policia, Festes i Cultura i de la regidora d’Hisenda de dia 25 

de novembre de 2013. La regidora Sra. Beatriz Gamundí Molina explica la proposta  i modificacions 

que s’han fet  respecte a la presentada inicialment davant la Comissió Informativa. 

El text definitiu de la proposta és el que s’indexa a continuació: 

 

“Vista la Provisió de 11 d’octubre de 2013, a la mateixa data fou emès informe de Secretaria sobre el 
procediment a seguir i la legislació aplicable.  

 
Atès que en data 14 d’octubre, i de conformitat amb la Provisió dictada el mateix dia, el Departament 

d’Intervenció va elaborar la Memòria econòmico-financera, la qual conté la proposta de tarifes 

formulada per la Regidoria de Policia, Festes i Cultura i per la Regidoria d’Hisenda.  
 

El mateix dia 15 d’octubre, questes dues regidories, actuant en col·laboració, varen redactar la 
corresponent Ordenança que ha estat lliurada en data 15 d’octubre. 

 

Per l’anterior, en ús de les facultats legalment conferides  PROPOSO a l’Ajuntament Ple l’adopció dels 
següents ACORDS 

 
PRIMER.- Aprovar inicialment l’establiment de preus públics per la prestació del servei d’utilització 

d’elements de mobiliari municipal, així com l’ordenança reguladora dels mateixos, segons la redacció 



 4 

següent:  
“ORDENANÇA REGULADORA DEL PREU PÚBLIC PER LA PRESTACIÓ DEL SERVEI 

D’UTILITZACIÓ D’ELEMENTS DE MOBILIARI MUNICIPAL 
 

Article 1. Fonament legal.  
En ús de les atribucions conferides en els articles 41 a 47 i 127 del Reial Decret Legislatiu 2/2004, de 5 

març, pel qual s’aprova el Text Refós de la Llei Reguladora de les Hisendes Locals, aquest Ajuntament estableix el 
preu públic per la prestació del d’utilització d’elements de mobiliari municipal.  

 
Article 2. Objecte.  
Constitueix l’objecte d’aquest preu públic la utilització, prèvia sol·licitud (model del qual s’adjunta com a 

ANNEX I) per part dels interessats, dels següents elements de mobiliari municipal: 

OBJECTE 

CADIRES 

TORRADORES 

1 POST I 2 BANQUETS 

BARRERES 
EQUIP DE SO I MUSICA SIMPLE (BAFLES ACTIUS + 
PEUS)+ MICROFON AMB CABLE + PEUS 
EQUIP DE SO I MUSICA COMPOST (BAFLES ,PEUS,TAULA 
MESCLES, LECTOR CD´S) + MICROFON AMB CABLE + 
PEUS 

TARIMA ESCENARI CADA 2 m2. 

ESTUFES DE GAS EXTERIORS SENSE BOMBONA 

PROJECTOR I PANTALLES 

POALS DE FEMS 

CARPA MUNICIPAL FIXA 
 
Article 3. Obligats al pagament.  
Vendran obligats al pagament del preu públic les persones, físiques o jurídiques, que es beneficiïn, 

gaudeixin o aprofitin els elements de mobiliari municipal, per a la utilització dels quals s’ha establert el present 
preu públic.  

 
Pel que fa als subjectes responsables s’estarà al que estableix la LGT en els seus articles 41 a 43. Això 

no és un tribut, però crec que podem aplicar la LGT si així ho establim.  
 
Article 4. Naixement de l’obligació de pagament. Forma 
1. L’obligació de pagar el preu públic neix des de que s’inicia la prestació del servei d’utilització del 

mobiliari. No obstant, l’import total del preu públic i, si escau, de la fiança, haurà de ser dipositat una vegada 
obtinguda autorització municipal per a la seva utilització i abans que tingui lloc la recollida del material. 

Quan per causes no imputables a la persona obligada al pagament del preu el servei no es presti, 
procedirà la devolució de l’import corresponent. 

 
2. El pagament del preu públic i l’ingrés del dipòsit s’efectuarà a l’Ajuntament de Santa Margalida en el 

número de compte corrent que s’indiqui a l’efecte.  
 
Article 5. Quantia.  
La quantia a abonar, IVA inclòs, per la utilització dels elements de mobiliari municipal serà la següent:  

OBJECTE 
TARIFA 

UNITARIA  

ENTREGA DE CADIRES 0,25 € 

ENTREGA DE TORRADORES 2,50 € 

ENTREGA DE 1 POST I 2 BANQUETS 1,50 € 

ENTREGA DE BARRERES 1,50 € 

ENTREGA DE EQUIP DE SO I MUSICA SIMPLE (BAFLES ACTIUS + PEUS)+ MICROFON AMB CABLE + 
PEUS 

50,00 € 



 5 

ENTREGA DE EQUIP DE SO I MUSICA COMPOST (BAFLES ,PEUS,TAULA MESCLES, LECTOR CD´S) + 
MICROFON AMB CABLE + PEUS 
 

75,00 € 

ENTREGA DE TARIMA ESCENARI CADA 2 m2. 10,00 € 

ENTREGA DE ESTUFES DE GAS EXTERIORS SENSE BOMBONA 3,00 € 

ENTREGA DE PROJECTOR I PANTALLES 5,00 € 

ENTREGA DE POALS DE FEMS 1,00 € 

CARPA MUNICIPAL FIXA/ PER DIA 30,00 € 
 
Article 6. Exempcions.  
1. Estan exempts del pagament de les tarifes les associacions i entitats que desenvolupin les seves 

activitats en el terme de Santa Margalida.  
 
2. L’exempció del pagament de la tarifa, s’estendrà també al dipòsit.   
 
3. L’aplicació de l’exempció requerirà la petició expressa de la persona sol·licitant. 
 
Article 7. Normes de gestió.  
1. La utilització dels elements de mobiliari municipal està subjecte a autorització prèvia de batlia o de la 

regidoria en qui delegui, que podrà denegar-la en funció de la disponibilitat del mobiliari i de les necessitats i 
programació de l’Ajuntament de Santa Margalida.  

 
2. La sol·licitud per utilitzar els elements de mobiliari municipal s’ha de realitzar amb una antelació 

mínima de 10 dies hàbils abans d’aquell en que s’hagin d’utilitzar. A efectes d’aquest còmput, no es tindrà en 
compte ni el dia en que es presenta la sol·licitud ni el dia que s’hagin d’utilitzar. Les sol·licituds realitzades sense 
respectar l’antelació mínima de 10 dies hàbils podran ser denegades.  

 
3. En el termini màxim de 7 dies hàbils des de la presentació de la sol·licitud, la Batlia o la regidoria en 

qui delegui dictarà resolució atorgant o denegant l’autorització sol·licitada, entenent-se denegada la sol·licitud si 
dins l’indicat termini de 7 dies no s’ha dictat resolució expressa.  

 
L’autorització indicarà l’import del preu públic i de la fiança a satisfer, el lloc de pagament i el lloc o 

dades de contacte per procedir a la recollida del material i serà notificada, si es possible, electrònicament. 
 
4. El pagament del preu públic, que serà irreductible, i de la fiança es realitzarà una vegada obtinguda 

autorització i abans que tingui lloc la recollida del material. 
 
Notificada l’autorització, la persona interessada recollirà la liquidació per procedir al pagament del preu i 

de la fiança.  
 
5. Serà obligatori constituir una fiança per import de 30.-€, en garantia de la devolució i correcta 

utilització dels elements de mobiliari.  
 
Retornat el mobiliari per part de la persona autoritzada, la persona responsable municipal comprovarà 

que s’han retornat tots els elements i que els mateixos es troben en el mateix estat de conservació i neteja en 
que es varen entregar, emetent un informe de conformitat a l’efecte, que constituirà document suficient per 
procedir a la seva devolució.  

 
6. La recollida del material només es realitzarà prèvia presentació de l’autorització atorgada i justificant 

del pagament del preu públic.  
 
7. La persona autoritzada serà la responsable i encarregada de recollir i entregar el mobiliari, excepte 

quan es tracti d’entitats i associacions que desenvolupin les seves activitats en el terme de Santa Margalida i 
respecte de sol·licituds formulades per a la realització d’actes culturals, festius o altres on l’Ajuntament hi participi 
o hi col·labori. En aquest darrer cas, l’Ajuntament serà qui s’encarregarà de fer l’entrega i recollida del material.  

 
El material la utilització del qual s’ha autoritzat serà retornat en el termini màxim de 2 dies naturals 

següents a aquell en que havia de ser emprat. La devolució es realitzarà al mateix lloc on va ser recollit.  
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Transcorregut aquest termini sense que s’hagi retornat el material, serà incautada la garantía dipositada.  
 
8. Els deutes per el preu públic regulat en la present Ordenança es podran exigir pel procediment 

administratiu de constrenyiment.  
 
 
DISPOSICIÓ FINAL 
L’acord d’establiment d’aquest preu públic fou adoptat i la seva Ordenança fou aprovada per 

l’Ajuntament Ple, en sessió celebrada el dia ____________ i començarà a regir a partir del dia de la seva 
publicació i continuarà en vigor fins que s’acordi la seva derogació o modificació expressa per part de 
l’Ajuntament.”  

 
SEGON.- Donar a l’expedient la tramitació i publicitat preceptiva, mitjançant exposició del mateix en 

el tauler d’anuncis de l’Ajuntament i en el Butlletí Oficial de la Comunitat Autònoma de les Illes Balears 
per un termini de 30 dies, dins dels quals els interessats podran examinar-lo i plantejar les 

reclamacions que estimin oportunes.  
 

TERCER.- Considerar definitivament adoptat l’Acord, en el supòsit de que no es presentin 

reclamacions a l’expedient en el termini anteriorment indicat.  
 

QUART.- Facultar al Balte perquè adopti quantes disposicions i resolucions estimi oportunes pel bon 
funcionament i correcte desenvolupament de l’Ordenança, respectant, en tot cas, les competències 

atribuïdes als altres òrgans.” 
 

 

INTERVENCIONS: 

 

Pren la paraula la portaveu Beatriz Gamundi (SPC) dient que l’elaboració d’aquesta ordenança ve 

motivada per l’augment de peticions per part dels particulars per utilitzar el mobiliari de l’Ajuntament. 

Comenta les tarifes per a la utilització de les cadires i la carpa municipal, dient que les associacions 

del municipi estaran exemptes d’abonar la mateixa. Detalla també la gestió, els terminis per fer les 

peticions i el dipòsit per a la utilització del mobiliari. 

 

El portaveu Jaume Malberti (CPU) considera que per la utilització de cadires, torradores, banquetes i 

cubs de fems, s’hauria de deixar un depòsit, però no abonar tarifes. També demana ser informat sobre 

com es procedirà en cas que s’espenyi l’equip de musica. 

 

Respon el Batle dient que dependrà de si la causa és un mal ús o un desgast normal. 

 

El portaveu Martí Torres (PP) demana ser informat de si darrerament s’han adquirit taules i cadires. 

 

Respon la Sra. Gamundi dient que s’han adquirit cadires. 

 

El Batle reitera que en els darrers temps, les peticions del mobiliari municipal han augmentat. 

 

El portaveu Joan Monjo (Convergència) proposa fixar el lloc i l’hora per anar a recollir el mobiliari. 

 

La Sra. Gamundi proposa recollir aquests extrems en un ban informatiu. 

 

VOTACIÓ: 

 



 7 

Els reunits, vist el dictamen de la Comissió Informativa, per majoria (9 vots a favor (6 SpC + 3 

Convergència) i 8 abstencions(5 PP+3 CPU)) acorden aprovar la proposta abans descrita amb els 

acords que hi són proposats. 

 

5.- MOCIONS / PROPOSTES D’URGÈNCIA. 

 

5.1.- EXAMEN I APROVACIÓ MOCIÓ AMB MOTIU DEL DIA INTERNACIONAL DE LA 

VIOLÈNCIA DE GÈNERE. 

 

Es sotmet a votació la declaració d’urgència per a tractar el fons de l’assumpte, la qual és aprovada per 

unanimitat dels assistents.  

 

Seguidament es presenta la moció del Grup Municipal Suma pel Canvi de dia 22 de novembre de 

2013, la qual diu: 

 

“AMB MOTIU DEL DIA INTERNACIONAL DE LA VIOLENCIA DE GÈNERE 

 

EXPOSICIÓ DE MOTIUS 

 

La lluita contra la violència de gènere està vivint un dels seus pitjors moments; retalls pressupostaris, 

tancament de serveis, retallades als organismes, dades que se silencien, condemnes públiques que no 

es produeixen, campanyes de sensibilització escasses i errònies. Com a conseqüència de tot això les 

dones víctimes d’aquesta lacra cada vegada tenen menys recursos per la denúncia i elegeixen el 

silenci. 

 

La crisi ens afecta a tots i a totes, però més encara als més dèbils; les dones maltractades formen part 

dels més vulnerables, necessiten seguretat, els recursos i el suport de les institucions per sortir de 

l’espiral de violència. Les polítiques d’austeritat radical estan deixant a l’estacada aquest col·lectiu de 

dones i també als i les menors que sofreixen aquesta violència.  

 

Les cridades d’auxili han disminuït, hi ha menys denúncies i augmenta el nombre de dones que les 

retiren. La violència de gènere s’està convertint de nou en un assumpte privat, de portes cap endins, 

del que res pot denunciar-se. 

 

Mentrestant, les nostres institucions no responen amb la contundència necessària, el Govern afronta 

cada assassinat com una dada més per a l’estadística, actua insensiblement davant el drama d’aquestes 

dones, dels seus fills i filles, el de tota la societat. En el Consell de Mallorca s’han  abandonat les 

polítiques d’igualtat i el suport municipal als instruments més efectius que coneixem: els plans 

d’igualtat. 

 

El retall pressupostari que han sofert les partides destinades a la lluita contra la Violència de Gènere en 

aquests anys del Govern del PP ha estat sagnants, ja supera el 28%. Aquesta minva de recursos suposa 

menys atenció, menys sensibilització, menys prevenció i més dones víctimes d’aquesta violència. En 

aquests dos anys de govern popular han desaparegut centres d’atenció a les víctimes i altres han estat 

obligats a reduir prestacions pels retalls pressupostaris.  Únicament han portat  a terme una campanya, 

la qual en la seva distribució no correspongué a criteris de sensibilització cap a les dones, ni als 

interessos de la lluita contra la violència de gènere, ja que la seva difusió no es va realitzar tenint en 

compte la cobertura mediàtica. 
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El Govern intenta tapar aquesta realitat anunciant una Estratègia Nacional contra la violència de 

gènere dotada amb 1.500 milions d’euros, fins a la data no s’ha pogut comprovar l’existència d’aquest 

pla en els Pressuposts Generals de l’Estat per a l’any 2014 en cap de les partides pressupostàries ni a 

les respostes a les preguntes plantejades en seu parlamentaria. 

 

En els darrers 10 anys han estat assassinades més de 700 dones i la resposta de l’Estat hauria de ser de 

primer ordre; així ho vam entendre, per això quan els i les socialistes vam tenir responsabilitats de 

Govern aprovarem una de les lleis més avançades del nostre entorn i potser del món, una Llei que va 

iniciar el camí per a l’eradicació de la violència de gènere en el nostre país i que necessita del continu 

suport per aconseguir la finalitat per la que es va aprovar. 

 

Els governs del PP han agafat altres decisions que també afecten a la lluita contra la violència de 

gènere: la supressió de la Direcció Insular de Joventut i els programes d’Iniciatives als Instituts, on es 

treballava amb l’alumnat la resolució pacífica de conflictes, la prevenció de la violència de gènere, 

identificació i micromasclismes, etc... Decisió que juntament amb l’eliminació de l’assignatura 

d’Educació per a la Ciutadania que contenia aspectes claus per a la prevenció i la conscienciació dels i 

les joves, és molt greu per a la formació de l’esperit cívic i de la igualtat; i per altra, la imminent 

aprovació de la Reforma Local que provocarà la desaparició dels serveis socials que es venen prestant, 

els relacionats amb la promoció i protecció de la dona, els programes d’atenció a les dones, els punts 

d’informació, els habitatges d’acollida per a dones maltractades, i els programes de recuperació per a 

les víctimes de violència de gènere. El desmantellament d’aquests serveis afectarà fonamentalment a 

les dones del món rural. 

 

Per aquestes raons abans exposades, per les dones i els menors que són víctimes de la violència de 

gènere, per la dignitat de la nostra societat: 

 

El Ple de l’Ajuntament de Santa Margalida ACORDA: 

 

1. Exigim en aquest Dia Internacional de la Lluita Contra la Violència de Gènere, que el Govern 

reactivi la Llei Integral Contra la Violència de Gènere amb un pressupost apropiat i suficient. 

 

2. Que el Govern d’Espanya torni a coordinar a les Administracions de forma eficient i 

contínua. 

 

3. Demanem la retirada de la reforma local i la volta a les aules de l’assignatura “d’Educació per 

a la Ciutadania” per així tornar a educar en igualtat. 

 

4. Exigim al Govern que lluiti contra la violència de gènere, i que es comprometi en aquesta 

tasca amb les organitzacions de dones que tant de camí duen ja recorregut.” 

 

INTERVENCIONS: 

 

Pren la paraula la portaveu Beatriz Gamundi (SPC) dient que avui és el dia contra la violència de 

gènere. Comenta que la crisi actual i les politiques d’austeritat han agreujat la situació d’aquest 

col·lectiu de dones. Per altra part, el Consell de Mallorca ha abandonat les politiques d’igualtat. Les 

partides destinades a lluitar contra la violència de gènere han sofert retallades. S’ha suprimit la 

direcció insular de joventut. S’ha eliminat l’assignatura de l’educació per a la ciutadania. A més, amb 

la reforma local, els serveis socials deixaran de ser competència local. Per tot l’exposat, es sol·licita al 

Govern de l’Estat que retiri de la Llei integral contra la violència de gènere, torni a coordinar les 
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politiques en aquest sentit, retiri la reforma local, i es comprometi a treballar en aquest sentit 

juntament amb les organitzacions de dones. 

 

A continuació, el portaveu Martí Torres (PP) dona lectura al manifest del PP del dia contra la 

violència de gènere. En primer lloc, deixa clar el compromís del PP contra qualsevol manifestació de 

violència contra les dones. La violència és una violació dels drets humans. El PP té com a objectiu 

involucrar a tota la societat en l’educació contra la violència de gènere. Prestar atenció a les noves 

formes d’exercir la violència relacionades amb les noves tecnologies. Que tota la societat i les víctimes 

sàpiguen que existeix una sortida per refer la seva vida i exercir la seva llibertat. Prestar especial 

atenció a les dones especialment vulnerables. Treballar sense descans per una societat lliure de 

violència i amb igualtat entre homes i dones. 

 

La Sra. Gamundi comenta que mentre hi hagi dones víctimes de la violència de gènere, és necessari 

denunciar i lluitar. Pel que fa al manifest del PP, comenta que a més de les paraules, es podrien dur a 

terme fets, com la dotació del Pla d’estratègia nacional d’igualtat. Per altra part, comenta que 

l’Ajuntament de Santa Margalida durà a terme un programa titulat “Si no ho dius, ho consents”. 

 

VOTACIÓ: 

 

Els reunits, vist el dictamen de la Comissió Informativa, per majoria (12 vots a favor (6 SpC + 3 

Convergència + 3 CPU) i 5 abstencions(5 PP)) acorden aprovar la moció abans descrita amb els acords 

que hi són proposats. 

 

El Sr. Torres demana que consti en acta “el rebuig absolut a la violència de gènere i condemnar sense 

fissures el maltractament a les dones”. 

 

 

 

PART DE CONTROL I SEGUIMENT D’ALTRES ÒRGANS DE LA CORPORACIÓ. 

 

1.- DONAR COMPTE DE LES RESOLUCIONS DE BATLIA 

 

D’acord amb allò que disposa l’article 42 del reglament d’organització, funcionament i règim jurídic 

de les entitats locals, i per indicació del Sr. Batle, el secretari passa a donar succinta compte dels 

decrets de Batlia i resolucions dictades des de dia 1 d’octubre de 2013 (núm.996) fins dia 31 d’octubre 

de 2013 ( núm. 1088). 

 

INTERVENCIONS: 

 

El portaveu Martí Torres (PP) demana ser informat del decret numero 1017. 

 

Respon el portaveu Joan Monjo (Convergència) dient que es va remetre un escrit a l’empresa, i 

posteriorment aquesta empresa ha estat objecte d’un expedient per part de l’Ajuntament. 

 

El Sr. Torres demana ser informat sobre el decret 1018, referent a l’adquisició d’un vehicle per la 

policia. 

 

Respon el Batle dient que es varen sol·licitar tres ofertes. 

 

El Sr. Torres fa referència al decret numero 1035, referent la condonació d’una sanció. 
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Respon el Secretari que aquesta condonació s’ha duit a terme d’acord amb la normativa actual. 

 

Finalment, el Sr. Torres sol·licita una copia del decret numero 1047, 1084 i 1085, i demana ser 

informat del 1063. 

 

Respon el Secretari dient que donat que s’ha interposat un recurs de reposició, no és necessari 

presentar un aval. Es a dir, l’aval no és exigible fins que la sanció és ferma. 

 

Els reunits, per unanimitat, se’n donen per assabentats. 

 

 

2.- INFORMACIÓ DE BATLIA 

 

En primer lloc, pren la paraula el Batle comentant que ha finalitzat la tramitació de l’expedient 

d’expropiació del solar docent de Can Picafort. Per altra part, comenta que aquest dijous es celebrarà 

una junta de portaveus sobre les normes subsidiàries, a la que assistiran els tècnics redactors de les 

mateixes. En relació al procés obert per cobrir la plaça de Secretari d’aquest Ajuntament, sols s’ha 

presentat una sol·licitud per part del Sr. Antoni Alorda, que s’incorporarà el dia 2 de desembre. 

 

A continuació, el regidor Martí Fornés (SPC) comenta que recentment s’ha duit a terme un 

campionat de falconeria. 

 

 

3.- PRECS I PREGUNTES 

 

 

El portaveu Jaume Malberti (CPU) demana ser informat sobre la tercera edat i el bar de Can Picafort. 

 

Respon el Batle dient que s’ha obert un expedient, que s’ha notificat a l’adjudicatari. 

 

El regidor Andreu Aulet (CPU) considera que des de que ha finalitzat la temporada d’estiu, Can 

Picafort està brut. Es cert que ha fet molt de vent, però des del seu punt de vista, hi ha personal 

suficient per fer neteja. 

 

Respon el portaveu Joan Monjo (Convergència) dient que és un tema de camions, i que el numero de 

camions és el mateix que abans. A més, ha fet molt de vent i pluja, fet que dificulta les tasques de 

recollida. També comenta que l’any vinent es millorarà aquest servei, posant mes camions amb 

bufadora. Per altra part, comenta que malgrat les fortes plogudes, aquest any no s’ha acumulat aigua a 

la rotonda, gràcies a les obres que s’hi varen realitzar. 

 

1. A continuació, pren la paraula el portaveu Martí Torres (PP) demana ser informat de la data 

d’entrada de la nova empresa que ha de gestionar el bar del Poliesportiu de Can Picafort. 

 

Respon el Batle dient que serà a principis de desembre. 

 

2. El Sr. Torres demana ser informat sobre els dies en que el bar de la tercera edat de Santa Margalida 

està tancat i si això està contemplat en els plecs. 
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Respon el Sr. Monjo dient que està sis dies obert i un tancat. També comenta que es millorarà el 

mobiliari. 

 

3. El Sr. Torres considera que l’equip de govern hauria de posar mà en el bar de la tercera edat de Can 

Picafort. 

 

Respon el Batle assegurant que per part seva i dels altres regidors s’han fet molts intents de mediació. 

 

4. El Sr. Torres, referint-se al tema de l’aigua, demana ser informat de si finalitza el mes de desembre. 

 

El Batle respon afirmativament. Comenta que s’ha contractat una nova empresa, després d’arribar a un 

acord per finalitzar el contracte anterior. També es treballa en el tema del dèficit tarifari i altres 

extrems pendents. 

 

5. El Sr. Torres sol·licita si a la propera comissió informativa o junta de portaveus hi pot assistir algú 

per explicar la part tècnica i la part jurídica. Així mateix, sol·licita  novament l’expedient dels parcs de 

Can Picafort i la documentació referent al Camí de sa Por (factures, hores de feina, convenis, 

informes...). 

 

 

I no havent-hi res més per tractar s’aixeca la sessió, essent les 20.58 hores del dia abans assenyalat, de 

la qual cosa com a secretari don fe 

 

Vist i plau 

El batle          El Secretari  

 

 

 

Antoni Reus Darder       Jaume Adrover Canaves 

 

 


